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Könyvpremier
Az Ünnepi Könyvhét

alkalmából jelenik meg

Dr. Molitorisz Pál 
Mert Lőwy ember és poéta volt

címmel Réthy László pályáját és költészetét bemutató 
könyve  a Digitális Kalamáris kiadásában.

A kötetet bemutatja 
június 6-án, pénteken 15 órakor 

a Tessedik Sámuel Múzeum nagytermében

Dr. Pataki István és 
Dr. Demeter László

Lőwy Árpád verseiből ízelítőt ad 
Brachna Irén

Mindenkit szeretettel vár a szerző, a kiadó, a közreműködők,  

a Városi Könyvtár  és a Tessedik Sámuel Múzeum dolgozói.

Kakuk Móni Holdvilág című regényét, valamint Hartay Csaba 
Nyúlzug címmel megjelent verseskötetét június 5-én, csütörtökön 
12 órától dedikálja a békéscsabai Korzó téren. Az Ünnepi Könyv-
hét megyei rendezvényei közt szerepel egy reprezentatív könyvbe-
mutató is, az alábbi, megyénkhez kötődő szerzők műveivel:

Békés megyei alkotók könyvpremierjei 
Irodalmi Kávéház, június 5., 13 óra, 

Korzó tér, Békéscsaba:
Elek Tibor: Magatartások és formák. Magyar irodalom Erdély-

ben tegnap és ma

Grecsó Krisztián: Tánciskola
Hartay Csaba: Nyúlzug
Kakuk Móni: Holdvilág 
Kiss László: Árnyas utcai szép napok
Kőváry E. Péter: Lépcsőn ülni veszélyes
Nagy Mihály Tibor: A várható érkezése
Somi Éva: Aranypor. A Békés megyei irodalom kézikönyve
Budapesten, a Vörösmarty téren Hartay Csaba június 6-án, 

pénteken, a Fókusz könyváruház pavilonjánál, 13 órától dedikál-
ja a Nyúlzugot, Kakuk Móni pedig 7-én, szombaton, 11 órától a 
Noran kiadó sátránál várja a Holdvilág című első regénye iránt 
érdeklődőket.

Szarvasi szerzők az Ünnepi Könyvhéten

A kormányzati ciklus felénél járó MSZP parlamenti képviselője, a 
szocialisták szarvasi vezetője Földesi Zoltán tartott sajtótájékozta-
tót május 29-én, csütörtökön. Számadást készített erre az alkalom-
ra a kormány – ahol ő Oktatási és Tudományos Bizottságának vala-
mint Nemzetbiztonsági Bizottságának tagja – elért eredményeiről, 
valamint arról, hogy Szarvas Város Képviselő-testülete Kulturális 
és Oktatási Bizottsága vezetőjeként milyen munkát végzett. 

Félidőben a szocialisták

Elsőként a kormánykoalíció 
felbomlásához és az egészség-
ügyi törvény visszavonásához 
vezető március 9-iki népszava-
zást említette, melynek belpoliti-
kai következményein túl azzal is 
számolni kell, hogy az egészség-
ügy fi nanszírozásában a koráb-
ban érdeklődő befektetők nem 
fognak szerepet vállalni. 

A kormány két évéről szóló 
számvetésben elmondta, hogy 
mára jelentősen emelkedtek az 
országban az átlagbérek és az át-
lagnyugdíjak, a szocialista kor-
mány jelentősen megnövelte a 
családoknak nyújtott állami se-
gítség mértékét is. Támogatták a 
pályakezdők, a gyed-ről, gyes-ről 
visszatérők és az ötvenöt év felet-
tiek munkába állását. Intézkedé-
seiknek köszönhetően csökkent 
a társadalombiztosítás „potyauta-
sainak” száma, létrejött az egész-
ségügy biztosítási felügyelet, le-
törték a gyógyszerárak növekedé-
sét, hosszú ideje tavaly kerülte el 
a veszteséget a gyógyszerkassza, 
a lakosság körében ingyenes szű-
rővizsgálatokat indítottak. 

A gazdaság helyzetének elem-
zése kapcsán elmondta, hogy a 
hosszú elbírálási folyamatok le-
zárása után, az év második felé-
től hatalmas lendületre kapnak 
az uniós támogatással megvaló-
suló fejlesztések. Megjegyezte, 
hogy a most vegetáló építőipari 
vállalkozások nem fogják győz-
ni kielégíteni a megrendeléseket. 
– Rendbetettük a költségvetést, 
fehéredik a gazdaság – mondta, 
majd kitért arra, hogy bár csök-
kenteni kívánják az adókat, meg-
engedhetetlenek a kirívóan ma-
gas adóelmaradások. Örömére 
szolgál, hogy az oktatás terén ja-
vuló a helyzet, és szükségszerű-
nek ítélte, hogy a közlekedésben 
meghirdették a nulla toleranciát.

A következő két év kisebbségi 

kormányzási elképzeléseiről szól-
va elmondta, hogy az MSZP a jö-
vőben úgymond ügyek mentén fog 
politizálni. Számos olyan megol-
dásra váró ügy van, amit az ellen-
zéki pártok is szorgalmaznak. Pél-
daként említette az MDF javaslatát 
az örökösödési illeték rendezésére, 
és az adókérdést, melyben szerinte 
a nyár folyamán megegyezésre jut-
nak a parlamenti pártok.

A szarvason történtek közül 
Szarvas Város Közoktatási Intéz-
ményének létrehozását emelte ki. 
Úgy ítélte, annak ellenére, hogy 
még akadnak bizonyos „összefé-
sülési” gondok, az intézmény be-
váltotta a létrehozásához fűzött 
reményeket. A két középiskola 
együttműködését harmonikusnak 
látja. A Fő téri Általános Iskolá-
val kapcsolatban – mint mondta 
– a képviselő-testület sajátos hely-
zetbe hozta magát, a városban ta-
pasztalható elitizálódási törekvé-
sek közben a Fő téri iskola majd-
hogynem beiskolázási gondokkal 
kellett, hogy szembenézzen. Pe-
dig itt is magas színvonalú peda-
gógiai munka folyik, a képvise-
lő-testület hozzájárult, hogy alsó 
tagozatban tovább vigyék a két ta-
nítós oktatási modell. Szólt még a 
testületnek arról az elvi döntésé-
ről, mely szerint a Városi Könyv-
tárat és a gimnázium könyvtá-
rát egyesíteni kívánják, és arról, 
hogy a jövőben közös intézmény-
ben dolgozna együtt a művelődé-
si központ, a művészeti alapiskola 
és a múzeum. Ennek az összevo-
násnak a munkaerő jobb kihasz-
nálása, a turizmus kulturális igé-
nyeinek jobb kiszolgálása lenne a 
haszna.

A sajtótájékoztató több pontján 
is felemlítette Földesi Zoltán Or-
bán Viktor zárt körben tett, kiszi-
várgott kijelentéseit, melyek sze-
rinte jelentősen befolyásolják majd 
a következő időszak történéseit.


